

Cheeseland Asia®



2010



CheeseLandAsia™

"The very best from Holland"



典型的商店陈列方式 Typical Store Display

Consumer Labels included

Each wheel of cheese is shipped vacuum-sealed with consumer labels

消费标识包括
每轮奶酪为真空密封包装加贴消费标识。



Weight Information

Due to moisture content the weight of each wheel of cheese varies slightly. The actual weight of the total order will be listed on your invoice.

重量说明

由于水分含量的原因，每轮奶酪的重量会有少许变化。全部订货的实际重量会在发货单中列明。


CheeseLandAsia™
www.cheeselandasiasa.com

Tim Hoppe
国际销售 International Sales
31-348-690440 Tel Holland
31-348-691010 Fax Holland
电话（中国）：852-8193-2196 China
timhoppe@cheeselandasiasa.com



PRODUCT LIST

产品册

Balarina® Premium Aged Goat Cheese

A Gold Medal winner. This artisan cheese has been aged for over 2 years in our select Dutch aging rooms. It has a stunning complex flavor. It is nutty with flavors of caramel. This cheese adds a great touch when grated over spinach salad, pizza or pasta. It also makes fabulous risotto and omelets.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2123	3.6 kg	1/case	1 yr.	past.goat	2 yr.

巴莱瑞那特级山羊奶酪 Balarina® Premium Aged Goat Cheese

一款荣获金牌的奶酪。这款精心制作的奶酪已经在我们精心挑选的荷兰酿造房里发酵了两年多。它有着一种绝妙的混合味道。尝起来像是坚果混合着不同口味的焦糖的感觉。将这款奶酪揉碎洒到菠菜沙拉、皮萨或是意大利面上，会给这些菜肴带来意想不到的变化。它也可以用来制做可口的意大利调味饭和煎蛋卷。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2123	3.6千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌山羊奶	2年

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 70, Total Fat 8g (12% DV), Saturated Fat 4g (20% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 130mg (5% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 6g
Vitamin A 3% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 20% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized goat's milk, salt, cheese cultures, enzymes.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：70卡路里， 脂肪总量：8克（12%DV）， 饱和脂肪：4克（20%DV）， 胆固醇：30毫克（9%DV）， 钠 130毫克（5%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：6克， 维他命A 3% DV， 维他命C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒山羊奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌。

Gooda® Reduced Fat

This is our best-selling reduced fat cheese. This Gooda® has sensational flavor and a creamy smooth texture, unlike other fat-reduced cheeses. It is also perfect for cooking and melts beautifully. Made with vegetable rennet.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2464	4.5 kg.	1/case	6 mo.	past.cow	5 wks.

高达低脂干酪 Gooda® Reduced Fat

这是我们卖得最好的一款低脂奶酪。这种高达奶酪不同于其他的低脂奶酪，它具有非常不错的口感和奶油般光滑的质地。既可以被很好的用于烹调中，也可以融化得很漂亮。使用植物凝乳酶。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2464	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	6个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 90, Fat Cal. 50, Total Fat 5g (8% DV), Saturated Fat 3g (15% DV), Cholesterol 20mg (6% DV), Sodium 170mg (7% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 9g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (30% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized skim milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：90卡路里， 脂肪：50卡路里， 脂肪总量：5克（8%DV）， 饱和脂肪：3克（15%DV）， 胆固醇：20毫克（6%DV）， 钠 170毫克（7%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：9克， 维他命A 4% DV， 维他命C 0% DV， 钙 30%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒脱脂乳、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册



Gouda Lekker

"Lekker" translates to "delicious" in English. This matured Gouda has been aged for 6 months.

This cheese has a delicate, full and creamy taste. It's a wonderful snacking cheese.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2222	4.5 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	6mo.

高达莱克干酪 Gouda Lekker

“莱克”在英语中被译为“美味的，可口的。”这款中级高达奶酪已经被酿制了6个月。它口味精美，味道浓郁，口感柔滑。是一款上等的休闲食品奶酪。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2222	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌牛奶	6个月

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 90, Total Fat 10g (15% DV), Saturated Fat 6g (25% DV), Cholesterol 30mg (10% DV), Sodium 270mg (11% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A 4% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 30% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet

营养成分表：份量 1 盎司（30克）每份热量：120卡路里，脂肪：90卡路里，脂肪总量：10克（15%DV），饱和脂肪：6克（25%DV），胆固醇：30毫克（10%DV），钠 270毫克（11%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维生素A 4% DV，维生素C 0% DV，钙 30%DV，铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。



Benning™ Gooda® Goat Mild with Organic Garlic

A hint of fresh organic garlic blended in this cheese is all it takes to turn this already popular cheese into an ideal cheese for making pizza, omelets, tortillas, pasta dishes and creamy cheese sauces. The cheese is made with milk from farms where the goats freely roam through all the growing seasons, benefiting from clean air, sunshine and fresh grass.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2122	4.5 kg	1/case	9 mo.	past.goat	5wks.

本宁高达山羊半硬质奶酪加有机蒜 Benning™ Gooda® Goat Mild with Organic Garlic

少许新鲜的有机大蒜混合在奶酪中，使这款已经备受欢迎的奶酪在制作皮萨、煎蛋卷、玉米粉圆饼、意大利面食和起司酱时更加理想。在这些山羊生长的农场里，山羊们在各个季节都能自由悠闲的漫步，同时享受着干净的空气，明媚的阳光和新鲜的青草。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2122	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌山羊奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 70, Total Fat 8g (12% DV), Saturated Fat 4g (20% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 130mg (5% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 6g
Vitamin A (3% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克）每份热量：100卡路里，脂肪：70卡路里，脂肪总量：8克（12%DV），饱和脂肪：4克（20%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 130毫克（5%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：6克，维生素A 3% DV，维生素C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized goat's milk, organic garlic, salt, cheese cultures, enzymes and, lysozyme, (made from egg white).

配料表：巴氏消毒山羊奶、有机大蒜、食盐、凝乳酶、乳酸菌、溶菌酶（从蛋清中提取）。

PRODUCT LIST

产品册

Benning™ Gooda® Goat Mild

This popular mild cheese combines the light fresh taste of goat milk with the smooth texture of a Gouda that appeals to children as well as parents. The flavor is distinctive and flavorful yet mild. The Benning™ goat cheese is easy to melt, slice or grate. It makes great sandwiches for the kids and melts beautifully on Pizza.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2124	4.5 kg	1/case	9 mo.	past.goat	5 wks.

本宁高达山羊半硬质奶酪 Benning™ Gooda® Goat Mild

这种受欢迎的温和奶酪结合了山羊奶清淡新鲜的味道和高达干酪光滑的质地，老少皆宜。它的味道非常独特，同时又温和易入口。本宁山羊奶酪容易融化，切割或磋碎。它既可以为孩子们做出口感极佳的三明治，又可以完美的融化在皮萨上。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2124	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌山羊奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 70, Total Fat 8g (12% DV), Saturated Fat 4g (20% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 130mg (5% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 6g
Vitamin A (3% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized goat's milk, organic garlic, salt, cheese cultures, enzymes and, lysozyme, (made from egg white).

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：70卡路里， 脂肪总量：8克（12%DV）， 饱和脂肪：4克（20%DV）， 胆固醇：30毫克（9%DV）， 钠 30毫克（9%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：6克， 维他命A 3% DV， 维他命C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒山羊奶、有机大蒜、食盐、凝乳酶、乳酸菌、溶菌酶（从蛋清中提取）。

Ewephoria® Aged Sheepmilk Gooda®

This new creation from Holland is unlike any other sheep milk cheese you have ever tasted before. The milk comes from a small farm where the sheep are treated like family. Even though this cheese has been aged for one year, it has developed a sweet and nutty flavor. This cheese tastes like candy! Experience it for dessert with red or green grapes. Made with vegetable rennet.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
6000	3.6 Kg	1/case	1 yr.	past.sheep	1 yr.

尤方瑞亚 绵羊奶高达干酪 Ewephoria® Sheepmilk Gooda®

这款来自荷兰的新品不同于你所品尝过的任何其他绵羊奶酪。这些绵羊奶来自一个小农场，在那里，人们对待喂养的绵羊向对待家人一样。这些奶酪已被酿制了一年，它们逐渐产生了一种香甜的坚果味，尝起来就像蜜糖一样！您可以体验一下把它做成甜点同红葡萄酒或绿葡萄酒一起品尝的味道。使用植物凝乳酶。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
6000	3.6千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌绵羊奶	1年

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 100, Total Fat 11g (17% DV), Saturated Fat 7g (35% DV), Cholesterol 40mg (12% DV), Sodium 190mg (8% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 5g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized sheep's milk, salt, vegetable rennet, lysozyme (made from egg white).

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：100卡路里， 脂肪总量：11克（17%DV）， 饱和脂肪：7克（35%DV）， 胆固醇：40毫克（12%DV）， 钠 190毫克（8%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：5克， 维他命A 4% DV， 维他命C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒绵羊奶、食盐、蔬菜凝乳酶、溶菌酶（从蛋清中提取）。

Tim Hoppe International Sales CheeseLand Asia.

Tel China: 852-8193-2196 Tel Holland: 31-348-690440 Fax Holland: 31-348-691010 timhoppe@cheeselandasia.com 5

PRODUCT LIST

产品册

Ewephoria® Matured Sheepmilk Gooda®

This artisan cheese comes from a small sheep farm where the animals get plenty of sunshine, fresh grass and clean air. The local soil is reclaimed mineral rich ocean clay, providing for an exceptionally creamy milk. A truly delicious cheese, it's flavor is mellow but rich with a sweet and nutty finish. No wonder it's so popular! Like it's older sister it's made with vegetable rennet.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
6400	4.5 kg.	1/case	6 mo.	past.sheep	4mo.

尤方瑞亚 中级绵羊奶高达干酪 Ewephoria® Matured Sheepmilk Gooda®

这种奶酪来自一个小型的绵羊农场，在那里，动物都能享受到充足的阳光，鲜嫩的青草和清新的空气。当地的土壤是矿物质丰富的海洋性粘土，因此提供了格外醇香的羊奶。是一款真正美味的奶酪，它的味道香醇甘美，并且有着丰富的如坚果般香甜的后味。难怪它是如此的受欢迎，就像老姐姐一样。使用植物凝乳酶。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
6400	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	6个月	巴氏杀菌绵羊奶	4个月

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 100, Total Fat 11g (17% DV), Saturated Fat 7g (35% DV), Cholesterol 40mg (12% DV), Sodium 190mg (8% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 5g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：100卡路里，脂肪总量：11克（17%DV）， 饱和脂肪：7克（35%DV），胆固醇：40毫克（12%DV），钠 190毫克（8%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：5克， 维生素A 4% DV，维生素C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV

Ingredients: Pasteurized sheep's milk, salt, vegetable rennet, lysozyme (made from egg white).

每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒绵羊奶、食盐、蔬菜凝乳酶、溶菌酶（从蛋清中提取）。

Maasdammer

Maasdammer is a Swiss-type cheese, made from part skim-milk. It has a rich, creamy flavor and a smooth, firm texture with 25% less salt than other Dutch cheeses. Our Maasdammer won the top prize Gold Medal at the World Cheese Contest in 1984!

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
686	11.8 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks.

玛士达奶酪 Maasdammer

玛士达是一种典型的瑞士奶酪，从半脱脂奶中制取。它有浓郁的奶油味道和光滑坚实的结构，同时含盐量比其他的荷兰奶酪要少25%。我们的玛士达在1984年的世界奶酪评比中赢得了最高奖项——金奖！

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
686	11.8 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 70, Total Fat 8g (12% DV), Sat. Fat 4g (20% DV), Cholest. 30mg (9% DV), Sodium 180mg (7% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A 4% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 25% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：70卡路里，脂肪总量：8克（12%DV），饱和脂肪：4克（20%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 180毫克（7%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维生素A 4% DV，维生素C 0% DV，钙 25%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册

Gooda® Good For You™

Delightful, mild flavor with an extraordinarily smooth, creamy texture. A classic, mild Dutch cheese which is well known and well-loved. Our Gooda® Good For You™ is particularly high-quality, consistent and delicious.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2161	4 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks.

最适合你高达奶酪 Gooda® Good For You™

清淡的口味加上额外光滑、柔软的质地。 这是一款众所周知并广受欢迎的经典荷兰软奶酪。 我们的最适合你高达奶酪质量优良，味道格外醇美。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2161	4千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏灭菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Sat. Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A 4% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 20% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：80卡路里， 脂肪总量： 9克（14%DV）， 饱和脂肪： 5克（25%DV）， 胆固醇： 30毫克（9%DV）， 钠 250毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：7克， 维生素A 4% DV， 维生素C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Roomano Pradera®

Our edible masterpiece has matured for 36 months, allowing its body to develop a muted caramel color, matched by a uniquely intense, yet sweet flavor. So versatile, Roomano Pradera® can be grated as a wonderful alternative to Parmesan or chunked as a perfect crowd pleaser at cocktail time. An excellent dessert cheese.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
8600	6.8 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	3.5 yr.

如梅依 普瑞德拉 Roomano Pradera®

我们的食品杰作已经发酵了36个月， 这使它的身体逐步变成焦糖色， 正与它浓烈并且格外香甜的口味相配。如梅依 普瑞德拉是一款多功能的奶酪，它可以被碾碎做为意大利帕梅森干酪的绝佳替代品， 也可以被切成条成为鸡尾酒会上受人喜爱的完美小吃。 是一款优秀的甜品奶酪。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
8600	6.8千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌牛奶	3.5年

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 90, Total Fat 8g (12% DV), Saturated Fat 6g (30% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 240mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 9g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (30% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：90卡路里， 脂肪总量： 8克（12%DV）， 饱和脂肪： 6克（30%DV）， 胆固醇： 30毫克（9%DV）， 钠 240毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克， 蛋白质：9克， 维生素A 4% DV， 维生素C 0% DV， 钙 30%DV， 铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Tim Hoppe International Sales CheeseLand Asia.

Tel China: 852-8193-2196 Tel Holland: 31-348-690440 Fax Holland: 31-348-691010 timhoppe@cheeselandasia.com

Noord Hollander

This incredible cheese is made from the highest quality milk. The pastures in the North Holland area sit on top of mineral rich ocean clay and the milk from that area is noticeably sweeter and richer than regular Dutch milk. This four year aged gourmet cheese makes a great dessert cheese and many other things!

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2236	10 - 11 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	4 yr.



北荷兰人奶酪 Noord Hollander

这种口味绝佳的奶酪由优量牛奶制成。牧场座落在荷兰北部那些富含矿物质的湿地上。这个地区出产的牛奶同普通荷兰牛奶相比要更甜更营养丰富。这款酿制四年的奶酪可以制作口味相当不错的甜点芝士以及其他好多可口的美食！

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2236	10-11千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌牛奶	4年

Nutrition Facts		Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100,	Fat Cal. 80,	Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A 4% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 30% DV, Iron 0% DV		Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：

100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量：9克（14%DV），饱和脂肪：5克（25%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维生素A 4% DV，维生素C 0% DV，钙 30%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Gouda Smaakvol

“Smaakvol” translates to “tasteful” in English. This cheese is aged for 9 months. The flavor is between Lekker and Pittig, having more punch than the Lekker Gouda, but is creamier than the Pittig Gouda.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2235	4.5 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	9 mo.



高达斯马克瓦 Gouda Smaakvol

“斯马克瓦尔”在英语中意为“美味的”。这款奶酪发酵九个月，味道介于莱克和皮提哥之间，比莱克高达奶酪有更多的孔，但比皮提哥高达更加奶味醇厚。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2235	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌牛奶	9个月

Nutrition Facts		Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120,	Fat Cal. 90,	Total Fat 10g (15% DV), Saturated Fat 6g (30% DV), Cholesterol 30mg (10% DV), Sodium 270mg (11% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)		Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：

120卡路里， 脂肪：90卡路里，脂肪总量：10克（15%DV），饱和脂肪：6克（30%DV），胆固醇：30毫克（10%DV），钠270毫克（11%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维生素A 4% DV，维生素C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册

Gouda Pittig

"Pittig" translates to "full bodied" in English. This gourmet item has matured for 4 years, allowing its body to develop a muted caramel color, matched by a full tangy flavor. This cheese is so versatile, it can be grated as a Parmesan alternative or chunked to go along with your favorite cocktail.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2238	10 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	3 yr.



高达皮提革奶酪 Gouda Pittig

“皮提革”在英文中的意思是“浓郁的，浓烈的”。这款美味的产品已经发酵了4年，这使它的通体呈棕褐的焦糖色，与它的浓烈的口味很相配。这款奶酪功能多样，可以将它搓碎作为帕玛森奶酪的替代品，也可将它切成块同您最喜爱的鸡尾酒一起品尝。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2238	10 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1 年	巴氏杀菌牛奶	3 年

Nutrition Facts

Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 90, Total Fat 10g (15% DV), Saturated Fat 6g (30% DV), Cholesterol 30mg (10% DV), Sodium 270mg (11% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g, Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (30% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：90卡路里，脂肪总量：10克（15%DV），饱和脂肪：6克（30%DV），胆固醇：30毫克（10%DV），钠 270毫克（11%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 30%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.

(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Leyden

Leyden's firm composition and the addition of cumin seeds (which are responsible for its tangy flavor and spicy aroma) distinguish it from other Dutch cheeses.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2282	9 kg.	1/case	9 mo.	past. cow	5wks.



莱顿 Leyden

莱顿奶酪坚硬的质地以及额外添加的茴香籽（茴香籽带来浓烈香辣的口味）使它区别于其他的荷兰奶酪，独具一格。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2282	9 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9 个月	巴氏杀菌牛奶	5 周

Nutrition Facts

Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 60, Total Fat 7g (11% DV), Saturated Fat 4g (20% DV), Cholesterol 20mg (8% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 11g, Vitamin A 3% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 25% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：60卡路里，脂肪总量：7克（11%DV），饱和脂肪：4克（20%DV），胆固醇：20毫克（8%DV），钠 250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：11克，维他命A 3% DV，维他命C 0% DV，钙 30%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, cumin seeds, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、茴香籽、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册

Dutch Vintage

This classic Gouda is aged to perfection. Tiny white crystals form naturally during the aging process, which give the cheese its distinctly rich, nutty taste. This is a distinct and memorable cheese—a natural repeat seller!

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2260	10 kg.	1/case	1 yr.	past.cow	1 yr.



荷兰经典 Dutch Vintage

这款经典的高达奶酪被酿制得臻于完美。小小的晶体在酿造过程中自然成形，使得这款奶酪的味道格外浓郁、带有坚果的芳香。这是一款与众不同并令人不断回味的奶酪——一个天然的畅销品！

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2260	10千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	1年	巴氏杀菌牛奶	1年

NEW
Product!
新产品！

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, animal rennet, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量： 9克（14%DV），饱和脂肪： 5克（25%DV）， 胆固醇： 30毫克（9%DV），钠 250毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、动物凝乳酶、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Double Cream Gooda®

Due to Holland's fertile soil and lush green pastures, its cows produce unusually rich milk. Our cheese-maker then adds extra cream to the milk. We call this cheese Double Cream Gooda®. It's sliceable, it melts beautifully, ideal for making creamy cheese sauces. It also makes delicious omelets, tortillas and potatoes. Melt some on a hot piece of apple pie for a special dessert!

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2000	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wk.



厚奶油高达 Double Cream Gooda®

由于荷兰土地肥沃，草场茂盛，因此它的牛能产出营养异常丰富的奶。我们的奶酪生产者在牛奶中加入额外多的奶油，将这款奶酪叫做厚奶油或双倍奶油高达干酪。它便于切割，而且能够融化得很漂亮，是制作奶油芝士酱的理想原料。它也可以用来制作美味的煎蛋卷、玉米粉圆饼和马铃薯。把它融化在一块热苹果派上，您会得到一款特别的甜点！

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2000	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 100, Total Fat 11g (17% DV), Saturated Fat 7g (35% DV), Cholesterol 40mg (12% DV), Sodium 190mg (8% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 5g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：100卡路里，脂肪总量： 11克（17%DV），饱和脂肪： 7克（35%DV）， 胆固醇：40毫克（12%DV），钠 190毫克（8%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：5克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Tim Hoppe International Sales CheeseLand Asia.

Tel China: 852 8193 2196 Tel Holland: 31-348-690440 Fax Holland: 31-348-691010 timhoppe@cheeselandasias.com 10

PRODUCT LIST

产品册

Delft Blue Cheese

This cow's milk blue cheese is very rich and creamy. It has a distinctive buttery flavor with a subtle sweet finish. Texture is firm enough to slice and it's superb when melted. An excellent dessert cheese.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
9003	3.6 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wk.



代夫特蓝奶酪 Delft Blue Cheese

这是一款奶香浓郁、营养丰富的牛奶蓝奶酪。它有一种独特的黄油口味伴着淡淡的香甜后味。质地硬实，方便切割，融化后口感极佳。是一款上乘的甜点奶酪。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
9003	3.6千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 120, Fat Cal. 100, Total Fat 11g (17% DV), Sat. Fat 7g (20% DV), Cholesterol 40mg (8% DV), Sodium 190mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 5g
Vitamin A 7% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 20% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, Penicillium Roqueforti, animal rennet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：120卡路里， 脂肪：100卡路里，脂肪总量：11克（17%DV）， 饱和脂肪： 7克（20%DV）， 胆固醇：40毫克（8%DV）， 钠 190毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克，蛋白质：5克， 维他命A 7% DV， 维他命C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、萎地青霉菌、动物凝乳酶。

Gooda® with Mustard Seeds

This unskimmed pasteurized cow's milk cheese is mild tasting with a flavorful addition of mustard seeds. It is easy to slice and is smooth and creamy. A versatile combination of a well-loved mild, creamy cheese with the popular, tangy taste of mustard.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2025	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks.



高达奶酪+芥菜子 Gooda® with Mustard Seeds

这是一种经过巴氏杀菌法处理的全脂牛奶奶酪。它的口味清淡温和，额外添加的芥菜籽使它的味道更加可口。它光滑柔软，同时又便于切割，是广受喜爱的清淡软奶酪同很受欢迎、味道浓烈的芥菜籽的完美结合。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2025	4.5千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏灭菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized milk, salt, cheese cultures, enzymes, mustard seed, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量： 9克（14%DV）， 饱和脂肪： 5克（25%DV）， 胆固醇： 30毫克（9%DV）， 钠 250毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV）， 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克，蛋白质：7克， 维他命A 4% DV， 维他命C 0% DV， 钙 20%DV， 铁 0%DV
每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、芥末籽、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册



Gooda® with Walnuts

This creamy-smooth cheese has an attractive sprinkling of walnuts. The slightly higher fat content gives the cheese a richer flavor and creamier texture. It's a Gouda style cheese, so it is easy to melt, grate or slice. This cheese makes an elegant dessert with fresh fruit and a sparkling drink.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2035	4.5 kg	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks.

高达+胡桃 Gooda® with Walnuts

这款奶味浓郁、质地光滑的奶酪上点缀着一些吸引人的胡桃仁。这些含有少许高脂肪的点缀为这种奶酪增加了更丰富的口味和更柔软的质地。这是一款高达风格的奶酪，所以比较容易融化、搓碎或切成薄片。这种奶酪加上新鲜水果和一些泡沫饮料可以制成上乘的甜点。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2035	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9 个月	巴氏杀菌牛奶	5 周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克）每份热量：

100卡路里，脂肪：80卡路里，脂肪总量：9克（14%DV），饱和脂肪：5克（25%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymed, walnuts, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胡桃籽、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Truffle Cheese

This creamy smooth cheese has been delicately seasoned with Italian summer truffles. This pasteurized cow's milk cheese is unusually flavorful due to the perfect marriage of a smooth Dutch cheese with delicate Italian truffles.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
9006	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wk.

曼莫尔黑松露奶酪 Truffle Cheese

这款奶味浓郁的光滑奶酪中巧妙的加入了意大利夏季黑松露。这种经过巴氏杀菌的牛奶奶酪所具有的不同寻常的美味来自口感柔滑的荷兰奶酪同可口的意大利黑松露的完美结合

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
9006	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9 个月	巴氏杀菌牛奶	5 周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount per Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholest. 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A 4% DV, Vitamin C 0% DV, Calcium 20% DV, Iron 0% DV
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克）每份热量：

100卡路里，脂肪：80卡路里，脂肪总量：9克（14%DV），饱和脂肪：5克（25%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymes, annatto color, truffle.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、松露、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。



NEW
Product!
新产品!

PRODUCT LIST

产品册

Gooda® with Peppercorns

This mild creamy Gouda with black peppercorns offers a nice balance. It's a versatile cheese with a unique and interesting flavor profile. It's a good cheese to use in salads, sandwiches and omelettes.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2020	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wk.

高达+胡椒粒 Gooda® with Peppercorns

温和的高达奶酪同黑胡椒的结合形成了一种意想不到的完美平衡。这是一款功能多样的奶酪，它有着独一无二的有趣风味。可以用来制作沙拉、三明治和煎蛋。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2020	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量：9克（14%DV），饱和脂肪：5克（25%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymes, peppercorns, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、胡椒子、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

Gooda® with Basil and Garlic

This creamy smooth cheese has been delicately seasoned with basil and garlic. The slightly higher fat content gives the cheese a richer flavor and creamier texture. It's a Gouda style cheese, so it is easy to melt, grate or slice. Great on bagels and in omelets.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2005	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks.

高达+罗勒和蒜 Gooda® with Basil and Garlic

这款奶味浓郁、质地光滑的奶酪中巧妙的加入了罗勒和大蒜。少许的高脂肪物质使奶酪的口味更加醇厚，奶酪的质地更加柔软。这是一种高达风格的奶酪，因此它比较容易融化，搓碎和切成薄片。用在制作百吉饼和煎蛋卷上是不错的选择。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2005	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV), Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量：9克（14%DV），饱和脂肪：5克（25%DV），胆固醇：30毫克（9%DV），钠 250毫克（10%DV），碳水化合物总量：0克（0%DV），纤维质：0克（0%DV），糖：0克，蛋白质：7克，维他命A 4% DV，维他命C 0% DV，钙 20%DV，铁 0%DV 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymes, basil, garlic, annatto color.
(Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、罗勒、大蒜、胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然食品着色剂）。

PRODUCT LIST

产品册

Gooda® with Fine Herbs

Mild, creamy smooth traditional Dutch cheese, delicately seasoned with nettles. Nettles have long been recognized for having major health benefits. The tangy aroma of nettles adds a pleasant kick to an otherwise mild cheese. It's a perfect compliment for salads and sandwiches, ideal for melting and great by itself as a snack.

Item #	Weight	Pack	Shelf Life	Milk Type	Age
2002	4.5 kg.	1/case	9 mo.	past.cow	5 wks



高达+草本香料 Gooda® with Fine Herbs

温和，奶油般光滑的传统荷兰奶酪，将荨麻精巧的溶入其中。一直以来，荨麻对健康的许多益处都得到了广泛的认可。荨麻浓郁的芳香为温和清淡的奶酪带来了一些令人回味的刺激口味。它是沙拉和三明治的完美补充，方便融化，同时也可独自做为精美休闲小吃。

产品编号	重量	包装	保存期	奶的种类	熟成期
2002	4.5 千克	每箱一个真空圆形包装奶酪	9个月	巴氏杀菌牛奶	5周

Nutrition Facts Serving Size 1oz (30g) Amount/Serving:
 Calories 100, Fat Cal. 80, Total Fat 9g (14% DV), Saturated Fat 5g (25% DV), Cholesterol 30mg (9% DV), Sodium 250mg (10% DV),
 Total Carb. 0g (0% DV), Fiber 0g (0% DV), Sugars 0g, Protein 7g
 Vitamin A (4% DV), Vitamin C (0% DV), Calcium (20% DV), Iron (0% DV)
 Percent Daily Values (DV) are based on a 2,000 calorie diet.

Ingredients: Pasteurized cow's milk, salt, cheese cultures, enzymes, stinging nettles, annatto color.
 (Annatto color is a natural food colorant obtained from the seeds of the Bixa Orellana tree.)

营养成分表：份量 1 盎司（30克） 每份热量：

100卡路里， 脂肪：80卡路里，脂肪总量： 9克（14%DV），
 饱和脂肪： 5克（25%DV）， 胆固醇： 30毫克（9%DV），
 钠 250毫克（10%DV）， 碳水化合物总量：0克（0%DV），
 纤维质：0克（0%DV）， 糖：0克，蛋白质：7克，
 维他命A 4%DV，维他命C 0%DV，钙 20%DV，铁 0%DV
 每日所需标准百分比（DV）是基于2000卡路里的饮食。

配料表：巴氏消毒牛奶、食盐、凝乳酶、乳酸菌、荨麻、
 胭脂树橙色素（胭脂树橙色素是从胭脂树果肉中提取的自然
 食品着色剂）。

